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ZÁPIS 

Z 9. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BRAŠKOV  

konaného dne 20. června 2016 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 

 

 

Program 

Program byl uveden na pozvánce, kterou jste obdrželi. 

1) Zahájení 

2) Kontrola plnění usnesení 8. zasedání  

3) Výsledek hospodaření k 31.5.2016 

4) 3. změna rozpočtu na rok 2016  

5) Aktualizace Programu rozvoje obce 

6) Přijetí dotací z rozpočtu Stč. kraje a uzavření smluv o poskytnutí dotací na tyto projekty: 

a) Oprava CAS 25 LIAZ 

b) Výsadba a revitalizace zeleně v obci Braškov 

c) Modernizace Mateřské školy Braškov 

d) Aplikace EVVO  - změna č. 1 územního plánu 

7) Přijetí dotace z MPO na opatření ke snížení energetické náročnosti veřejného osvětlení „Efekt 

pro Braškov“  

8) Výběr zhotovitele na akce: 

a) Modernizace Mateřské školy Braškov 

b) Aplikace EVVO  - změna č. 1 územního plánu 

9) Různé: 

a) Darovací smlouva na vozidlo Volkswagen s KŘ Policie hl. m. Prahy 

b) Darovací smlouva na vozidlo Avia s motorovým nosičem kontejnerů s HZS Stč. kraje 

c) Smlouva s TextilEco – umístění 2 kontejnerů 

10) Diskuse 

11) Usnesení a závěr 

 

 

Starosta navrhl doplnění zveřejněného programu tohoto zasedání, a to o bod: 

 

 Přijetí dotace z Ministerstva pro místní rozvoj na Nákup velkokapacitní požární cisterny pro 

jednotku SDH Braškov,  

 

protože obec obdržela z ministerstva rozhodnutí o poskytnutí dotace a registraci akce.  

 

Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny.   

  

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 13 členů zastupitelstva, omluveni: ing. J. Kolrusz a  E. Střelečková. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně  svoláno, návrh programu byl odsouhlasen 

radou obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o 

doplnění programu o shora uvedený bod, k němuž zastupitelé dodatečně obdrželi podklady 

elektronickou poštou. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a 

doplněnému  návrhu programu. Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že 

se zasedání bude řídit schváleným programem. 

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy jsou přílohou originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: P. Horník a T. Votava.  

Do návrhové komise byli jednomyslně zvoleni: předsedkyně ing. M. Randáková, 

členové  Ing. Dolejšová  a Ing. Doksanský.  
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K bodu 2) KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ 8. ZASEDÁNÍ 
Zprávu o kontrole usnesení zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali uvedenou informaci na vědomí? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: vzato na vědomí,  jednomyslně 

 

 

K bodu 3) VÝSLEDEK HOSPODAŘENÍ OBCE K 31.5.2016  
Zprávu o hospodaření obce zastupitelé obdrželi a byla otištěna v B. novinách. 

 Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí, abychom vzali výsledek hospodaření  k 31.5.2016 na vědomí? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: vzato na vědomí,  jednomyslně 

 

 

K bodu 4)  ZMĚNA Č. 3) ROZPOČTU NA ROK 2016  
Rozpočtové opatření - 2. změnu rozpočtu, schválenou radou obce včetně 

komentáře zastupitelé  obdrželi k odsouhlasení. 

Návrh 3. změny rozpočtu byl projednán a odsouhlasen radou obce na 31. 

schůzi rady obce dne 6.6.2016 je předložen zastupitelstvu při dnešním 

zasedání. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 

 

Kdo souhlasí s 2. změnou rozpočtu, schválenou radou obce a schvaluje 3. změnu rozpočtu? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 
 

K bodu 5)  AKTUALIZACE PROGRAMU ROZVOJE OBCE 
Aktualizaci tabulky schválenou radou obce včetně komentáře zastupitelé obdrželi 

a byla otištěna v Braškovských novinách. Starosta sdělil, že v tabulce jsou 

v podstatě 3 druhy informací: za prvé to, co se stavělo, a ještě nesmazalo, za druhé 

to, co se staví, a za třetí to, co je zbožné přání – co koho napadlo. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s aktualizací Programu rozvoje obce? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 6)  PŘIJETÍ DOTACÍ Z ROZPOČTU STČ. KRAJE A UZAVŘENÍ  SMLUV O 

POSKYTNUTÍ DOTACÍ NA TYTO PROJEKTY 
a) Oprava CAS 25 LIAZ ve výši 500 tis. Kč 

b) Výsadba a revitalizace zeleně v obci Braškov ve výši 845.080,-- Kč 

c) Modernizace Mateřské školy Braškov ve výši 2.842.631,-- Kč 

d) Aplikace EVVO  - změna č. 1 územního plánu ve výši 680.625,-- Kč 

Podklady zastupitelé obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s přijetím dotací z rozpočtu Stč. kraje a uzavřením smluv na uvedené akce 

v uvedené výši?2. změnou rozpočtu, schválenou radou obce a schvaluje 3. změnu rozpočtu? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 7) PŘIJETÍ DOTACE OD MINISTERSTVA  PRŮMYSLU A OBCHODU NA 

OPATŘENÍ KE SNÍŽENÍ ENERGETICKÉ NÁROČNOSTI VEŘ. 

OSVĚTLENÍ  Z PROGRAMU EFEKT 2016 
Starosta uvedl, že  stanovisko MPO ze dne 7.6.2016  zastupitelé obdrželi – dotace 

ve výši 1.024.995,-- Kč, tj. jen 50% nákladů. Na ceně elektřiny se obci investice 

vrátí během asi 3 let. 

Dotazy: 

P. Horník: Na kolik světel  to vyjde? 

Odpověď starosty: Na všechna světla v obci, výměna všech žárovek za 2 miliony. 

 

Kdo souhlasí s  přijetím dotace od Ministerstva průmyslu a obchodu na snížení energetické 

náročnosti veřejného osvětlení obce Braškov ve výši 1.024.995,-- Kč? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 8)  PŘIJETÍ DOTACE Z MINISTERSTVA PRO MÍSTNÍ ROZVOJ NA NÁKUP 

VELKOKAPACITNÍ POŽÁRNÍ CISTERNY PRO JEDNOTKU SDH 

BRAŠKOV 
Rozhodnutí o poskytnutí dotace a Registraci akce zastupitelé obdrželi – dotace ve 

výši 90% nákladů tj. 7.005.240,-- Kč. Spoluúčast obce 10% tj. 778.360,-- Kč. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s  přijetím dotace od Ministerstva pro místní rozvoj  na „Nákup velkokapacitní 

požární cisterny  pro jednotku  SDH Braškov“ ve výši 7.005.240,-- Kč. 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 9) VÝBĚR ZHOTOVITELŮ  NA AKCE 

a) Modernizace Mateřské školy Braškov 

Rozhodnutí o výběru zhotovitele a návrh smlouvy zastupitelé obdrželi dodatečně: 

BK STAV s.r.o. Kladno za cenu 2.983.063,-- Kč vč. DPH. Starosta uvedl, že se 

jedná kompletně o žaluzie do celé budovy a klimatizace v podkroví, kde je hodně oken 

a velké vedro, dále nějaký nábytek a úpravy.  
Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s výběrem zhotovitele firmou BK STAV s.r.o. Kladno a uzavřením Smlouvy o 

dílo na Modernizaci MŠ Braškov za cenu 2.983.063,-- Kč? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

b) Aplikace EVVO – změna č. 1 územního plánu obce Braškov 

Rozhodnutí o výběru zhotovitele a návrh smlouvy zastupitelé obdrželi dodatečně: 

ECODIS  s.r.o. Praha za cenu 738.100,-- Kč vč. DPH. 

Starosta sdělil, že jde o Environmentální vzdělávání a výchovu občanů, takže až to 

proběhne, tak budeme všichni o kus dál. Budeme hledat brouky, žabičky, zajíce, čolky, 

atd. ale je to nutné pokud chceme zachovat krajinu obce a její katastr tak jaký je, 

nechceme tu mít sklady, tak  je potřeba na tom pracovat a završeno to bude 1. změnou 

územního plánu obce. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s výběrem zhotovitele firmou ECODIS s.r.o. Praha a uzavřením Smlouvy o dílo 

na Aplikace EVVO při prosazování environmentálních funkcí krajiny a stabilizaci rozsahu 

zastavěné části území v rámci přípravy, projednání a realizace změny č. 1 Územně plánovací 

dokumentace obce Braškov za cenu 738.100,-- Kč?  

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
 

 

K bodu 10) RŮZNÉ 

a) Darovací smlouva na vozidlo Volkswagen s KŘ Policie hl. m. Prahy 
Darovací smlouvu odsouhlasila rada obce a zastupitelé ji obdrželi. 

Dotazy: 

J. Peták -  budou moci využívat i malý fotbalisti? 

Odpověď starosty: samozřejmě, akorát se to musí zkoordinovat, budou ji využívat všichni. 

Ing. K. Dolejšová: kolik má auto míst?  

Odpověď starosty: celkem 9, osm + šofér 

 

Kdo souhlasí s darovací smlouvou na vozidlo Volkswagen s Krajským ředitelství Policie hl. m. 

Prahy? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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b) Darovací smlouva na vozidlo Avia s motorovým nosičem kontejnerů s HZS 

Stč. kraje 
  Darovací smlouvu odsouhlasila rada obce a zastupitelé ji obdrželi. 

    Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s darovací smlouvou na vozidlo Avia s motorovým nosičem kontejnerů s HZS 

Stč. kraje? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

c) Smlouva s TEXTILECO  
Smlouvu s TEXTILEco na umístění 2 kontejnerů odsouhlasila rada obce a 

zastupitelé ji obdrželi. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením  smlouvy s TextilEco? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
 

 

K bodu 11) DISKUSE 
V diskusi se přihlásili o slovo: 

Ing. M. Vostrá – prošla jsem si kompletně dotace, které máme dostat, nad některými mi 

zůstává rozum stát, ale darovanému koni …. Chtěla bych se zeptat ing. Randákové, jak 

odhadujete, že ještě budeme mít na jakékoliv kofinancování?  

Odpověď ing. Randákové: máme ještě možnost vyčerpat z úvěru 3 mil. Kč do 30.6.2016  - 

budeme čerpat na pořízení prodejny Jednoty  1,2 mil. Kč. Na základě toho se nám uvolní ruce 

na kofinancování výměny světel veřejného osvětlení.   

Ing. M. Vostrá - Nepochybuji o tom, že nyní je v rozpočtu kofinancování akcí zajištěno, ale do 

budoucna, když jsem viděla ten plán, dotace se budou množit… 

Odpověď ing. Randákové: dotace se vrátí a případně se nepodepíše smlouva s vybraným 

dodavatelem, to je naše jediná pojistka, kterou do budoucna máme. Zatím je to v pořádku, 

zatím na to máme, splátka úvěru pro letošní rok byla splacena a do další splátky  30.9.2017 

máme relativně volné ruce. Nevyčerpáme úvěr v plné hodnotě, poslední splátka nebude tak 

veliká. Samozřejmě kofinancování v částkách 50% nebude možné, budeme se muset zaměřit na 

ty akce, kde máme na kofinancování  max. 10%, více to v budoucnu, myslím si, již  nepůjde. 

Odpověď starosty: pokud byste chtěli něco z toho odmítnout, tak klidně odmítneme. Pro nás 

některé to znamená poměrně velkou zátěž s tím pracovat. Nechávám si sám sobě ještě prostor 

k podpisu smlouvy o dílo, kdy se možná na poslední chvíli rozhodnu a nepodepíši to, po poradě 

s ing. Randákovu, která má za úkol hlídat čísla. Nejradši bych ji nepodepsal u hasičské 

stříkačky, kde to jde do milionů. Na druhou stranu, když vidím tu historii, na čem jsme tady 

všem jezdili, a na tom, že vlastně 7 milionů máme dostat a kvůli 700 tis. Kč bychom to měli 

pokazit, to by hasiči asi radost neměli, ale žilo by se nám líp. Můžeme zrušit, co chcete, jsem 

chtěl říci.  

Ing. M. Vostrá: nechci, aby to bylo nesprávně pochopeno. Nemám problém s tím, co je teď, 

protože příležitost se neopakuje. Samozřejmě je důležité si uvědomit, když o něco žádáme, 

každý předpokládá, že to nějak zajištěno máme a v případě že to odmítneme, vím to ze 
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zkušeností, tak už máme punc: „na ni pozor, ta to vrátila“. Nebyla to kritika, spíše se ptám, jak 

se můžeme ještě rozběhnout do budoucna. Pochopila jsem, že max. do 10% , to jsme schopni 

ještě akceptovat a můžeme využít. 

Odpověď starosty:  děkuji za tohle pochopení. Bohužel musím přiznat, že systém žádání o 

peníze v ČR, nebo budu říkat na Braškově, ale bude to asi všude podobný, funguje tak, že 

žádáme o 50 věcí a dostaneme 3. Naprosto netušíme na začátku,  na co ty peníze dostaneme. 

Žádostí jsou mraky a něco vyjde. Je to trochu primitivní, nejsem na to pyšný, ale jiná metoda 

mě nenapadá. Poslední rozhodující moment je podpis smlouvy o dílo, kterou to končí a 

odpovědnost padá na nás. Já se budu o každé smlouvě bavit s ing. Randákovou, aby mi řekla, 

jestli si to můžeme dovolit nebo ne. 

Ing. J. Kouba - Počítá se do budoucna s častějším provozem sběrného dvora, podobně jako je 

tomu na V. Dobré nebo na Buštěhradě, kde je provozováno celoročně na několik dnů v týdnu? 

Odpověď starosty: ano počítá, potřebujeme postavit techn. zázemí a to nám chybí. Letos jsme 

tam udělali elektroměr, měli bychom udělat kamerový systém, místo pro správce, aby se měl 

kam schovat tj. buňku s oknem a osvětlení. Z toho, co tady posloucháte, je cítit, že to platit 

nebudeme, musíme na to sehnat peníze, projekt je zpracovaný. Teď to realizovat nejde, protože 

tam nemáme zázemí. 

J. Peták st. - Chci se zmínit o proběhlém měření hluku kvůli dálnici, které jsem vyprovokoval. 

Protokol jste mi poslali, bohužel se nenaměřilo - řádově o 2 decibely, jak v denní, tak noční 

době. Vím, že mezi 6. až 9. hodinou byl velký provoz - naměřilo se nad limit a mezi 16. až 18. 

hodinou, ale v meziobdobí to pokleslo. Měření se průměruje, a to je kámen úrazu, proč se 

nenaměřilo. V roce 2003 se naměřily nadlimitní hodnoty a o 13 let později, kdy provoz je 

vyšší, se naměřilo pod limit, protože v dnešní době používají vyšší korekce odpočtu. Bylo mi 

řečeno, že 3,5 až 4 decibely se odpočítávají, a to je nárůst dopravy o 40%. Chtěl bych požádat 

starostu, aby si obec vyžádala hodinový protokol o měření od Krajské hygienické stanice. 

Nadlimitní naměření hluku v kritických hodinách by nám možná pomohlo při jednání s ŘSD.   

Odpověď starosty:  já to nevidím ztracené, myslím si, že ministerstvo dopravy potažmo ŘSD si 

může takovou investiční akci klidně udělat. Určitě nejsou všechny protihlukové stěny v 

republice postaveny tak, že tam někdo naměřil limity, které jsou nepřípustné. To, že je něco 

nad hygienickým limitem neznamená, že to, co je pod ním, je něco, v čem se dá bydlet. Napsali 

jsme dopis, poprosili jsme pana generálního ředitele, aby se nad tím zamyslel, ještě jsme 

nedostali odpověď. 

J. Peták ml. - Jak to bude dál pokračovat s rybníkem na Braškově, vysadí se už ryby? 

Odpověď starosty:  teď bojujeme s kvetením, pak nasadíme hned amury a ti by měli pomoci. 

Buď během roku dokážeme ty kytky zlikvidovat nějakým způsobem, a když ne tak vypustíme 

znovu. Pak zavoláme někoho, kdo to umí a poradí, jak nějak chemicky zlikvidovat. Zarostlo to 

tak hustě, a protože vápníme a bojujeme kdečím, nelze nasadit ryby. Je to náš velký neúspěch, 

nepovedlo se to, přesto, že jsme vybrali 1400 m3 materiálu, mysleli jsme si, že i s těmi 

kytkami, tak tam jsou a je to pro mě záhada. 

P. Horník - Je to poslední splátka za prodejnu? Jednota končí. 

Odpověď ing. Randáková: ještě bude jedna - jsme zapsáni na katastru jako vlastník, ale máme 

dluh vůči Jednotě. 

Odpověď starosty: přemýšlel jsem, co by se tam dalo udělat, chci znát váš názor. Já bych tam 

chtěl řeznictví, ale nemohu sehnat řezníka, až teď nějaká síť prodejen ze severních Čech, která 

má řeznictví naproti poště v Unhošti, uvažují o tom, že by si otevřeli i tady. Princip je 

jednoduchý: zachovaná služba s vlastními výrobky pro občany 5x v týdnu. Samozřejmě 

vyvěsíme a vypíšeme nájem, ale pochybuji o tom, že se někdo přihlásí. Dodavatele přemluvíme 

jen tak, že mu nedáme skoro žádný nájem, jinak ho tam nedostaneme. On musí udělat investici 

uvnitř, krám je tak velký, že je tam místo na výrobnu. Hypoteticky bychom mu museli dát 

dlouhodobou smlouvu, aby se mu ta investice splatila. Výsledkem jsou buřty, sekaná, drštková, 

mě by se  to líbilo, ale pochopitelně můžete mít jinou představu.  Kontroverzní je to, že pokud 

jim to nedáme gratis, tak oni sem nepůjdou. Služby jsou v takovém úpadku, že to není možné. 

M. Vostrá -  Dá se udělat smlouvou tak, že než si to odbydlí, budou platit nájem třeba 

symbolickou 1,-- Kč. 
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Ing. K. Dolejšová: Já bych tam chtěla mít zubaře.  

Odpověď starosty: proč ne, to je podobné, ale je to dost velké, mohla by tam být klinika. Je 

dobré si zopakovat, proč ten objekt vlastně máme, jeden důvod je, že to je náves a ta je pro 

obec jedinečná a neopakovatelná. Druhý důvod je, že bychom měli dbát na to, aby takové 

zásadní věci, jako je třeba krám, kde se dá koupit jídlo, by měly být obecním majetkem.  

P. Horník: Ještě jedna varianta, že by se to rozdělilo napůl.  Dalo by se rozdělit na 2 

provozovny? 

Odpověď starosty: může tam být cokoliv, Jednota končí, předají nám objekt do konce měsíce. 

Neumím si představit, jak v centru obce, takovou věc necháme plavat. 

  

 

K bodu 12) USNESENÍ A ZÁVĚR 
Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. M. Randáková.    Připomínky 

ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 13 hlasů  (Bečka, ing. Dolejšová, ing. Doksanský, ing. Dráb, Haas, Horník, Peták, 

Pilátová, ing. Randákové, Sochna, Stádník, Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17,45 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

Usnesení 

9. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 20. června 2016 na OÚ 

Braškov 
 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

 bere na vědomí 

1) Zprávu o kontrole plnění usnesení 8. zasedání zastupitelstva obce, konaného 

21.3.2016 

2) Výsledek hospodaření obce k 31.5.2016 

 schvaluje 

1) Aktualizaci Programu rozvoje obce z června 2016 

2) 3. změnu rozpočtu s příjmy ve výši 20.372.664,-- Kč a výdaji ve výši 15.146.500,-- 

Kč 

3) Výběr zhotovitele a uzavření smlouvy o dílo na akci „Modernizace mateřské školy 

Braškov“ s firmou BK stav s.r.o. Kladno za cenu 2 983 063  Kč vč. DPH 

4) Výběr zhotovitele a uzavření smlouvy o dílo na akci „Aplikace EVVO při 

prosazování environmentálních funkcí krajiny a stabilizaci rozsahu zastavěné části 

území v rámci přípravy, projednání a realizace změny č. 1 Územně plánovací 

dokumentace obce Braškov“ firmu ECODIS s.r.o. Praha za cenu 738.100,-- Kč vč. 

DPH 

5) Záměr pronájmu objektu bývalé Jednoty pro účely výroby a prodej uzenářských a 

masných výrobků 
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 souhlasí 

1) S 2. změnou rozpočtu schválenou radou obce dne 6.6.2016 

2) S přijetím dotací z rozpočtu Stč. kraje a uzavřením smluv o poskytnutí dotace na 

akce: 

 Oprava CAS 25 LIAZ -  ve výši 500.000,-- Kč 

 Výsadba a revitalizace zeleně v obci Braškov – ve výši 845.080,-- Kč 

 Modernizace mateřské školy Braškov – ve výši 2.842.631,-- Kč 

 Aplikace EVVO při prosazování environmentálních funkcí krajiny a stabilizaci 

rozsahu zastavěné části území v rámci přípravy, projednání a realizace změny č. 1 

Územně plánovací dokumentace obce Braškov – ve výši 680.625,-- Kč 

3) S přijetím dotace z Ministerstva průmyslu a obchodu na akci „Efekt pro Braškov – 

opatření ke snížení energetické náročnosti veřejného osvětlení“ ve výši 1.024.995,-- 

Kč 

4) S přijetím dotace z Ministerstva pro místní rozvoj na „Nákup velkokapacitní požární 

cisterny pro jednotku SDH Braškov“ ve výši 7.005.240,-- Kč 

5) S uzavřením darovacích smluv na: 

 Vozidlo Volkswagen s KŘ Policie hl. m. Prahy 

 Vozidlo Avia s motorovým nosičem kontejnerů s HZS Stč. kraje 

6)  S uzavřením smlouvy s TextilEco na umístění 2 kontejnerů 

 pověřuje 

   starostu obce 

 podpisem dnes schválených a odsouhlasených smluv 

 vyžádáním protokolu o měření hluku ze dne 5.-6.4.2016 od KHS Stč. kraje  

 

 

 

       Ing. Vladimír D r á b 

       starosta 

Ověřovatelé: 

Pavel   H o r n í k 

 

Tomáš   V o t a v a 

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková 

 


